
Zápis č. 25 

ze zasedání zastupitelstva obce Ondřejov 

konaného dne 6. 2. 2017 
 

Přítomni: 

Lanzendörfer Josef 

Matys Josef 

Beránek Václav 

Zámyslický Vladimír 

Keclík Martin 

Vomáčková Vratislava 

Votruba Viktor 

Preislerová Štolcová Kateřina 

Kölblová Jaroslava 

Chadzitaskos Goce 

Kvapil David 

Kiefer Tomáš 

Macháček Martin 

 

 

Omluveni 

Brabec Josef 

Šafra Jan 

 

 

Hosté, K. Znamenáček 

 

Místo jednání: Obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62 

 

Při zahájení bylo přítomno 9 členů zastupitelstva obce. 

Jednání bylo zahájeno v 18,04 hodin. 

Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů 

V. Zámyslický nechal hlasovat o programu s tímto výsledkem: 

Hlasování o programu: 

Pro  - 9 

Proti  -  0 

Zdržel se  -  0 

Program níže uvedeného znění byl schválen. 

 

 1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů 

 2. Plnění úkolů z minulého zasedání 

 3. Zpráva o činnosti rady obce 

 4. Rozpočet obce na rok 2017 

 5. Dodatek k SOD - Střecha PZ Ondřejov  

 6. Věcná břemena 

 7. Pověření finančního výboru 

 8. Diskuse a různé 

 

 

pracují na pasáži o nemovitém vkladu. Koncem týdne by se měla uskutečnit schůzka. 



 

 

Volba ověřovatelů: 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi V. Votruba a M. Keclík 

Hlasování: 

Pro  - 7 

Proti  -  0 

Zdržel se  -  2 

Ověřovatelé byli schváleni. 

 

V. Zámyslický navrhl, aby byli ověřovatelé voleni na základě postupného výběru z abecedního 

seznamu zastupitelů. Pokud bude některý zastupitel, na němž bude řada nepřítomen, bude vybrán 

první následující. Zastupitelé s tímto návrhem souhlasí. 

 

2. Plnění úkolů z minulého zasedání 

• Vypracovat harmonogram prací na výstavbě nové základní školy-předán 

 

 

3. Zpráva o činnosti rady obce 
Zápis z poslední rady bude rozeslán ihned po jeho ověření.  Některé body jsou shodné s body 

programu jednání zastupitelstva obce a bude o nich zmíněno níže. V. Zámyslický podal stručnou 

informaci o požadavku SMS ČR, jenž požádal, aby M. Macháček zůstal členem předsednictva 

s tím, že hlasovat, resp. zastupovat obec bude řádný zástupce obce. Rada souhlasila. 

 

4. Rozpočet obce na rok 2017 
V. Zámyslický se dotázal, zda jsou připomínky nebo dotazy k návrhu rozpočtu obce na rok 2017. 

J. Lanzendörfer upozornil, že v rozpočtu není zahrnuta náhrada za cestu J. Matyse, tak jak 

požadoval  (viz zápisy  z předchozích jednání zastupitelstva). V. Zámyslický uvedl, že spor není 

ještě ukončen, neznáme přesnou částku  a nastalou situaci lze řešit v budoucnosti rozpočtovým 

opatřením. V současné době je vydán platební příkaz na 2 x 10 000,- Kč. Obec může podat odpor, 

který má odkladný účinek. Kauza je konzultována s JUDr. Vejvodou, který doporučil ve sporu 

pokračovat. J. Lanzendörfer dále podotkl, že místní komunikace musí být ve vlastnictví obce. 

K. Znamenáček upozornil, že platební příkaz je těžko zvratitelný. 

 

18:19 přišel V. Beránek 

 

J. Lanzendörfer upozornil na fakt, že bude následovat žaloba na vyklizení dotčeného pozemku, na 

kterém se nachází veřejné osvětlení, kanalizace a další sítě. 

 

18:27 přišel T. Kiefer a D. Kvapil 

 

Po diskuzi nechal V. Zámyslický hlasovat o usnesení o přijetí návrhu rozpočtu na rok 2017 v níže 

uvedeném znění: 

„Zastupitelstvo schvaluje zveřejněný návrh rozpočtu obce na rok 2017. Rozpočet je schodkový a 

rozdíl bude kryt bankovním úvěrem a vlastními prostředky.  Závaznými ukazateli rozpočtu jsou 

součty za jednotlivé paragrafy.“ 

 

Hlasování: 

Pro  - 12 

Proti  -  0 

Zdržel se  -  0 

Usnesení bylo schváleno. 



5. Dodatek k SOD - Střecha PZ Ondřejov  
 

V. Zámyslický informoval o situaci, která se týká rekonstrukce střechy PZ Ondřejov. odpuštění 

dluhu vyššího než 50 000,- Kč. Společnost, která měla rekonstrukci PZ realizovat, práce nezahájila 

a penále bylo vyšší než cena.  Byl uzavřen dodatek ke smlouvě o dílo (zastupitelé obdrželi 

v podkladech pro jednání), kde byla zlevněna cena. Jedná se o odpuštění dluhu vyššího než 50 000,- 

Kč, které musí schválit zastupitelstvo obce. Poté nechal o dodatku hlasovat s tímto výsledkem: 

Hlasování: 

Pro  - 12 

Proti  -  0 

Zdržel se  -  0 

Dodatek ke smlouvě o dílo na rekonstrukci střechy PZ Ondřejov byl schválen. 

 

 

6.  Věcná břemena 

V. Zámyslický informoval o změnách při schvalování smluv na věcná břemena, která se promítla 

do zákona o obcích č. 128/2000 Sb. po jeho červencové novelizaci v roce 2016. Zastupitelstvo obce 

již nemá schvalování ve vyhrazených činnostech. Může si je vyhradit nebo nechat schvalování na 

radě obce. Na posledním jednání rada souhlasila, aby věcná břemena zůstala v kompetenci rady 

obce. J. Lanzendörfer podpořil návrh, aby schvalování zůstalo na radě, neboť se tím urychlí proces. 

Zastupitelstvo obce si schvalování věcných břemen nevyhrazuje. 

 

 

7. Pověření finančního výboru  

V. Zámyslický navrhl, aby zastupitelstvo obce pověřilo finanční výbor kontrolou rozpočtu ZŠ a MŠ 

na rok 2017, zejména pokud jde o rozklíčování nákladů na energie v porovnání s rokem 2016. 

Pokud uvedené částky neodpovídají reálné situaci, bude třeba rozpočet upravit. 

 

18:42 přišel M. Macháček 

 

Poté nechal o svém návrhu hlasovat s tímto výsledkem: 

 

Hlasování: 

Pro  - 12 

Proti  -  0 

Zdržel se  -  1 

Pověření FV bylo schváleno. 

 

 

8. Diskuse a různé 

V. Zámyslický informoval o posledním vývoji v plánované výstavbě nové ZŠ. Byl předán 

harmonogram prací s tím, že ukončení projektu je plánováno na konec roku 2022, s možným 

půlročním prodloužením do roku 2023. Ve věci projektové studie proběhla jednání a korespondence 

se členy Svazku obcí ZŠ Ondřejov, která se zaměřila zejména na rozbor nákladů. Dále proběhla 

jednání na MŠMT, kde byli zástupci obce obeznámeni, které parametry jsou nepřekročitelné. 15. 2. 

se uskuteční jednání na SFŽP, kde bude projednána otázka energetického statutu budovy. Pokud 

bude budova v pasivním standardu, existuje možnost čerpat dotaci na spoluúčast až do výše 100 %. 

T. Kiefer upozornil, že pasivní standard zvýší finanční náklady na výstavbu.  

M. Macháček se dotázal, zda Struhařov souhlasí se svou účastí ve svazku. T. Kiefer odpověděl, že 

zástupci Struhařova vše zpochybňují a nyní zjišťujeme v čem by jim bylo možno vyhovět. Konečná 

částka Struhařova na spoluúčast je 4 4,5 mil. Kč. Jejich úvěrové možnosti jsou vyčerpány. Svazek 

obcí nemá úvěrovou historii a tudíž nemůže čerpat úvěr. Obce mohou žádat společně u jedné banky. 



Další možností je splácení úvěru obci Ondřejov. Stále se hledají možná řešení. T. Kiefer věří, že 

Struhařov svůj postoj přehodnotí.  

T. Kiefer se dále zmínil o možnosti etapizace výstavby. Konce křídel by se mohly vybavit později. 

Výstavba ČOV pro ZŠ by se mohla hradit ze samostatné dotace. 

T. Kiefer navrhuje vytvořit projektová tým , který by se výstavbou zabýval na plný úvazek a rovněž 

by hledal další dotační možnosti. 

 

M. Macháček se dotázal na poslední vývoj v plánované výstavbě ČOV Turkovice. Směnná smlouva 

Dražil x Müllerová stále nebyla uzavřena. Projekt je hotov. 

 

V. Vomáčková se dotázala, jak je zajištěn prostor pro dvě první třídy v nadcházejícím školním roce. 

V. Zámyslický odpověděl, že se intenzivně pracuje na tom, aby jedna třída mohla být zřízena ve 

školním klubu, který funguje v SKC. 

 

J. Lanzendörfer informoval, že na příštím zasedání zastupitelstva obce by seznámil zastupitele o 

posledním vývoji ve sporu  mezi státem a církví o pozemku p. č. 2398/5 k. ú. Ondřejov, který by se 

mohl využít pro plánovanou výstavbu ZŠ.  

 

J. Lanzendörfer dále požádal o informaci ve věci přesné maximální částky odměn pro zastupitele 

v roce 2017. Odpoví V. Zámyslický. 

 

J. Matys požádal o ukončení mandátu zastupitele. Jako člen zastupitelstva se nechce soudit s obcí 

(kauza cesta J. Matys). 

 

T. Kiefer požádal o odsouhlasení varianty studie pro novou ZŠ. Zastupitelstvem byla vybrána 

varianta synergická. 

 

J. Kölblová se dotázala na poslední vývoj v kauze radonu. V. Zámyslický uvedl, že máme návrh 

opatření v ceně cca 750 000,- Kč.  Obec bude návrh realizovat postupně. Prvním krokem bude 

instalace kolektoru na odsávání na jaře 2017. Po následném měření by eventuálně následoval druhý 

krok – odvětrávání. Poté další opatření jako např. izolace s bouráním podlah. 

 

Zastupitelstvo obce Ondřejov na svém 25. zasedání: 

Přijalo tato usnesení: 

„Zastupitelstvo schvaluje zveřejněný návrh rozpočtu obce na rok 2017. Rozpočet je schodkový a 

rozdíl bude kryt bankovním úvěrem a vlastními prostředky.  Závaznými ukazateli rozpočtu jsou 

součty za jednotlivé paragrafy.“ 

 

Uložilo starostovi: 

• Informovat JUDr. Lanzendörfera o přesné částce odměny zastupitele v roce 2017 

 

 

Mgr. Vladimír Zámyslický 

         starosta obce 

 

 

Zapsala:       N. Vlnasová 

 

Ověřili:        V. Votruba ……………………………….. 

 

                  

M. Keclík ……………………………….. 


